
RESUM DE LA REUNIÓ Nº2 DEL CONSELL ESCOLAR 19/20. 

 

El dia 11 de desembre del 2019 a les 17 hores es va reunir el Consell Escolar del 
CEIP Àngels Garriga, a la sala de mestres del centre, sota la presidència de la 
directora Rosa Mª Agramunt Perelló, Els temes tractats van ser: 

1. Presentació i aprovació, de l’acta de l’última sessió del curs  anterior.  

2. Ajuts de menjador: Han concedit a les famílies 10 ajuts per a infants d’Infantil i 

21 per a infants de Primària. Alguns d'aquests ajuts només s´n de mitja beca. 

S'han presentat 4 al·legacions. 

A més hi ha 2 possibles beques demanades en període obert ja que són infants 

que han arribat durant el curs. 

3. Matrícula viva: En aquests moments tenim l’escola completa d’alumnes. AMb 

l'arribada dels nous alumnes, totes les classes estan  a 25 alumnes, excepte el 

curs de P4 que té 26. 

4. Auditoria econòmica: En termes generals, l'escola està bé però hi ha  aspectes 

que cal modificar i que s'està al cas per refer i poder acollir-se millor al que es 

demana a nivell de documentació econòmica. 

5. Titularitat de la muntanyeta: La Comissió del Camí Escolar informa que  

al gener es torna a obrir la presentació de projectes (PAM) dels processos 

participatius. Caldrà tornar a elaborar un projecte per l’adquisició de la 

muntanyeta i per fer-ho cal tenir molt recolzament per part de tothom: famílies, 

barri, districte, etc., per poder tenir més sinergies que vagin totes en comú per 

aconseguir aquesta fi. 

L’objectiu principal és preservar un espai verd dins el barri però a més a més, 

donar-li valor educatiu. Caldrà formar una comissió i trobar un espai de debat i 

posada en comú de quines línies volem seguir per poder elaborar el projecte. 

S’acorda fer una primera trobada el dia 16 de gener. 

6. Celebració del 50è: S’agraeix la col·laboració per part de  l’equip de mestres, 

cooperativa, exmestres i famílies per aconseguir realitzar el llibre del 50è i la 

presentació de la festa. 

De cara la resta de l’any les activitats previstes són les següents: 

 25 de Gener: Mercat d'intercanvi organitzat per l'AFA  

 11 de febrer: cinefòrum al casal Font d’en Fargas: “Las maestras de la 

República”. 

 Març: es farà el dia  una Passejada per Horta guiada pel Narcís a concretar 

dates. 



 26 d'Abril: Àngels Camina. 

 22 de Maig: sopar de celebració del 50è amb exalumnes, exmestres, 

exfamílies i tota la Comunitat escolar actual 

 Juny: Festa final de curs 

 Altres actes previstos: Exposició de l’escola a l’Associació de Mestres Rosa 

Sensat cap al mes de maig. 

7. Concert de Nadal: Aquest dissabte es realitza el concert de Nadal als Lluïsos 

d’Horta a les 11h, que va relacionada amb el 50è aniversari. 

Es manté dues entrades per famílies, tenim l’aforament ple i no es pot estendre 

a més components de famílies. 

8. Altres Informacions: 

 Denegada la participació al programa Arart. 

 S'ha tornat a demanar la subvenció a La Caixa, com escola, per poder arribar 

a totes les famílies amb necessitats i poder ajudar-les. 

 S’han tornat a concedir les targetes solidàries a les famílies amb exclusió. 

9. Precs i preguntes: 

 Des de la Comissió Camí Escolar, es proposa que es pugui fer oficialment un 

document sobre la Cessió d’Ús del nostre hort escolar per part de 

l’Ajuntament. La seva representant al Consell Escolar  ens farà el tràmit de 

saber a qui ens hem de dirigir per a poder demanar aquesta cessió d’ús. 

 Sobre el tema dels oms de l’hort, ja varen venir a mirar-los i van resoldre dient 

que no hi havia un risc imminent sobre les persones i  ens adreçar a  fer una 

nova petició al Consorci per encaminar el tema. 

 De cara el curs vinent el Dia sense cotxes, cal pensar si volem demanar la 

subvenció per  a poder realitzar el Camí dels Sentits o altres activitats. (mes 

de gener) 

 L’AFA  demana poder saber una previsió de despeses des d’escola de cara a 

cada inici de curs.  

 Es farà una trobada escola-AFA per aclarir aquests aspectes. 

 Es recorda que la propera data de Consell Escolar serà el 12 de febrer. 

 

La Presidenta aixeca la sessió a les 18’35h, de la qual, com a secretària, estenc 

aquesta acta. 

 


